

**Declaration of compliance –Konformitätsbescheinigung
Regulation / Verordnung (EC) 1935/2004 + (EC) 2023/2006****Product / Produkt / Produit :**

OPTIBAR PC 5060 C

We confirm that the wetted parts of our instruments comply with the REGULATION (EC) No 1935/2004 on materials and articles intended to come into contact with food.

Under the second aspect acc. to (EC) 2023/2006 of 22.12.2006, we understand ensuring the traceability of components and products potentially coming into contact with foodstuffs throughout all stages of manufacturing and sales. This is guaranteed by our quality management system according to ISO 9001.

Wir bestätigen, dass die produktberührten Teile unserer Instrumente mit der Verordnung (EG) Nr. 1935/2004 über Materialien und Gegenstände, die dazu bestimmt sind mit Lebensmitteln in Kontakt zu kommen, entsprechen.


Unter dem zweiten Aspekt der (EG) 2023/2006 vom 22.12.2006, verstehen wir die Sicherstellung, der Rückverfolgbarkeit von Teilen und Produkten mit potenziellem Lebensmittelkontakt durch alle Herstellungs- und Vertriebsstufen, was durch unser Qualitätsmanagementsystem nach ISO 9001 sichergestellt wird.

Note :

This declaration is only valid for OPTIBAR PC 5060 C designed for hygienic applications, installed and operated in accordance with the manufacturer's instructions.

Diese Erklärung ist nur gültig für den OPTIBAR PC 5060 C konzipiert für Hygienische Applikation, installiert und bedient nach Vorgabe durch die Herstelleranweisung.

Minden, 22/02/2018


Alfred Epp
(Quality)